



No. 39132

October 22, 2020

Le 22 octobre 2020

BETWEEN:

ENTRE :

Leon's Furniture Limited

Meubles Léon Ltée

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Option Consommateurs, Chantal Noël De
Tilly and Fairstone Financial Inc.
(previously known as CitiFinancière
Canada inc.)

Option Consommateurs, Chantal Noël De
Tilly et Fairstone Financière inc.
(anciennement connue comme
CitiFinancière Canada inc.)

Respondents

Intimées

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Option Consommateurs

Option Consommateurs

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Leon's Furniture Limited and Fairstone
Financial Inc. (previously known as
CitiFinancière Canada inc.)

Meubles Léon Ltée et Fairstone Financière
inc. (anciennement connue comme
CitiFinancière Canada inc.)

Respondents

Intimées

JUDGMENT

The motion for leave to intervene filed by Groupe BMTC inc. is dismissed. The motion for leave to intervene filed by Brick Warehouse LP is dismissed.

The application for leave to appeal, filed by Leon's Furniture Limited, from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-027018-175 and 500-09-027020-171, 2020 QCCA 44, dated January 20, 2020, is dismissed with costs to Option Consommateurs and Chantal Noël de Tilly.

The application for leave to appeal, filed by Option Consommateurs, from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-027018-175 and 500-09-027020-171, 2020 QCCA 44, dated January 20, 2020 is dismissed with costs in favour of Leon's Furniture Limited and Fairstone Financial Inc.

JUGEMENT

La requête pour permission d'intervenir par le Groupe BMTC inc. est rejetée. La requête pour permission d'intervenir par Entrepôt The Brick SEC est rejetée.

La demande d'autorisation d'appel, déposée par Meubles Léon Ltée, de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-027018-175 et 500-09-027020-171, 2020 QCCA 44, daté du 20 janvier 2020, est rejetée avec dépens en faveur de Option Consommateurs et Chantal Noël de Tilly.

La demande d'autorisation d'appel, déposée par Option Consommateurs, de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-027018-175 et 500-09-027020-171, 2020 QCCA 44, daté du 20 janvier 2020, est rejetée avec dépens en faveur de Meubles Léon Ltée et Fairstone Financière inc.



C.J.C.
J.C.C.